立法會

Legislative Council

立法會CB(3) 430/12-13號文件

檔 號: CB(3)/M/MM

電 話: 3919 3302

日 期: 2013年3月14日

發文者: 立法會秘書

受文者: 立法會全體議員

2013年3月27日的立法會會議

就"促請政府杜絕'地溝油',並牽頭支持生化柴油" 動議的議案

謝偉俊議員已作出預告,會在2013年3月27日的立法會會議上,動議隨附的"促請政府杜絕'地溝油',並牽頭支持生化柴油"議案。立法會主席已指示應按所交來的原有措辭印載在立法會議程上。

立法會秘書

(梁慶儀代行)

連附件

2013年3月27日的立法會會議 謝偉俊議員就 "促請政府杜絕'地溝油',並牽頭支持生化柴油" 動議的議案

議案措辭

本會促請特區政府促使各耗用大量柴油政府部門及公營機構,牽頭使用經由本地回收食肆廢食油提煉而成的生化柴油(B5),以有效杜絕'地溝油'原料,並藉此鼓勵及以實際行動支持本地生化柴油環保工業。

(Translation)

Motion on

"Urging the Government to eradicate 'gutter oil' and take the lead in supporting biodiesel" to be moved by Hon Paul TSE at the Council meeting of 27 March 2013

Wording of the Motion

That this Council urges the SAR Government to prompt various government departments and public organizations consuming large quantities of diesel to take the lead in using biodiesel (B5) generated from used cooking oil recollected from food establishments in Hong Kong, so as to effectively eradicate the source material of 'gutter oil', and encourage and take practical actions to support local environmental protection industry on biodiesel.